
PROTOKÓŁ Nr XI.2019 

z sesji Rady Gminy Majdan Królewski 

odbytej dnia 30 grudnia 2019 r. 

w sali narad Urzędu Gminy w godz. 1300 – 1340 

 

 

Sesji przewodniczył Pan Waldemar Kamiński – Przewodniczący Rady Gminy Majdan Królewski. 

 

W sesji udział wzięło 15 radnych na ogólną liczbę 15 radnych. 

 

W sesji ponadto uczestniczyli: 

 

1. Jerzy Wilk – Wójt Gminy Majdan Królewski 

2. Janina Wójtowicz – Z-ca Wójta Gminy 

3. Małgorzata Letniowska – Skarbnik Gminy 

4. Sołtysi sołectwa – jak w liście obecności 

 

 

Ad.1.  

Otwarcie sesji. 

 

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Majdan Królewski Pan 

Waldemar Kamiński. 

Na podstawie listy obecności Pan Przewodniczący stwierdził, że na ogólną liczbę 15 radnych, obecnych 

jest 15 radnych i Rada Gminy jest władna, aby podejmować prawomocne decyzje. 

(lista obecności stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad.2. 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad. 

Zaproponował, aby obrady XI sesji przebiegały według następującego porządku: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z X sesji. 

4. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami Rady. 

5. Przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Majdan Królewski 
za 2019 rok.  

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 



1) zmiany Uchwały Nr VII.74.2019 Rady Gminy Majdan Królewski z dnia 10 września 2019 r. w 
sprawie zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania inwestycyjnego pod nazwą Budowa 
drogi gminnej w Krzątce „Ciepucha”; 

2) zmiany Uchwały Nr VIII.79.2019 Rady Gminy Majdan Królewski z dnia 22 października 2019 r. 
w sprawie zmiany Uchwały Nr V.54.2019 Rady Gminy Majdan Królewski z dnia 30 maja 2019 r. 
w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania inwestycyjnego pod nazwą 
„Rozbudowa drogi gminnej nr 104115 R Krzątka pod Sosną – Buczki w Krzątce”; 

3) zmiany Uchwały Nr X.107.2019 Rady Gminy Majdan Królewski z dnia 20 grudnia 2019 r. w 
sprawie Uchwały Budżetowej Gminy Majdan Królewski na rok 2020; 

4) zmiany Uchwały Nr X.101.2019 Rady Gminy Majdan Królewski z dnia 20 grudnia 2019 r. w 
sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 
ustalenia stawki tej opłaty oraz zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi na terenie Gminy Majdan Królewski; 

5) zmiany Uchwały Nr X.102.2019 Rady Gminy Majdan Królewski z dnia 20 grudnia 2019 r. w 
sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości oraz warunków i trybu składania 
deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej; 

6) wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Majdan Królewski umowy kompleksowej na 
sprzedaż energii elektrycznej, świadczenia usługi dystrybucji oraz świadczenia usługi odbioru i 
rozliczania energii elektrycznej wprowadzonej do sieci OSD z Mikroinstalacji. 

7. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania, uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Pan Przewodniczący poddał porządek obrad XI sesji pod głosowanie. 

W głosowaniu, w którym udział brało 15 radnych, Rada Gminy 15 głosami za przyjęła proponowany 

porządek obrad. 

(porządek obrad stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołu z X sesji. 

Pan Przewodniczący poinformowała, że do chwili obecnej nie wpłynęły żadne uwagi do protokołu i 

poddał protokół z X sesji pod głosowanie. 

W wyniku głosowania Rada Gminy 15 głosami za przyjęła protokół z X sesji Rady Gminy.  

 

Ad. 4 

Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami Rady. 



Pan Wójt poinformował że od ostatniej sesji do Urzędu Gminy wpłynęło 128 pisma i 101 faktur co daje 

łącznie 229 spraw do załatwienia.  

W dniu dzisiejszym został zakończony i rozliczony pierwszy etap inwestycji pod nazwą „Budowa drogi 

gminnej Krzątka pod Sosną – Buczki w Krzątce. Wartość inwestycji to ok 600 000,00 zł.   

Pan Przewodniczący podziękował Panu Wójtowi i poinformował, że ewentualne pytania będą 

zadawane w pkt. 7.   

 

Ad. 5 

Przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Majdan Królewski za 

2019 rok. 

Pan Przewodniczący odczytał sprawozdanie przedstawione przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy 

Majdan Królewski z działalności za 2019 r.  

Nie wniesiono uwag.  

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany Uchwały Nr VII.74.2019 Rady Gminy Majdan Królewski z dnia 10 września 2019 r. w 

sprawie zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania inwestycyjnego pod nazwą 

Budowa drogi gminnej w Krzątce „Ciepucha”; 

Pani Anna Trawińska – Z-ca Przewodniczącego odczytała treść projektu uchwały.  

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Małgorzata Letniowksa – Skarbnik Gminy. Pani Skarbnik 

wyjaśniła, że po postępowaniu przetargowym kwota uległa zmniejszeniu stąd zmiana.  

Następnie Pan Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania, uwagi? Nie było. 

Pan Przewodniczący przystąpił do głosowania.  

Rada Gminy w wyniku  głosowania 15 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała wraz z wynikami głosowania stanowi załącznik do protokołu) 

 

2) zmiany Uchwały Nr VIII.79.2019 Rady Gminy Majdan Królewski z dnia 22 października 2019 

r. w sprawie zmiany Uchwały Nr V.54.2019 Rady Gminy Majdan Królewski z dnia 30 maja 

2019 r. w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania inwestycyjnego pod 

nazwą „Rozbudowa drogi gminnej nr 104115 R Krzątka pod Sosną – Buczki w Krzątce”; 

Pan Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść projektu uchwały.  

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Małgorzata Letniowksa – Skarbnik Gminy. Pani Skarbnik 

wyjaśniła, że zmiana dotyczy zwiększenia wydatków w roku 2020 na realizację zadania z mocą 



obowiązującą od 22 października 2019 r. ponieważ wtedy była zawarta umowa z wykonawcą i 

inspektorem nadzoru. Realizacja zadania w 2019 r. nie została w pełni wykonana i będzie ona 

realizowana w 2020 r. i aby móc to zrobić konieczna jest zmiana w zakresie zwiększenia wydatków w 

2020 r.   

Następnie Pan Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania, uwagi? Nie było. 

Pan Przewodniczący przystąpił do głosowania.  

Rada Gminy w wyniku  głosowania 15 głosami za podjęła uchwałę. 

 (uchwała wraz z wynikami głosowania stanowi załącznik do protokołu) 

 

3) zmiany Uchwały Nr X.107.2019 Rady Gminy Majdan Królewski z dnia 20 grudnia 2019 r. w 

sprawie Uchwały Budżetowej Gminy Majdan Królewski na rok 2020; 

Pani Anna Trawińska – Z-ca Przewodniczącego odczytała treść projektu uchwały. 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Małgorzata Letniowksa – Skarbnik Gminy. Pani Skarbnik 

wyjaśniła, że ta zmiana nie zmienia dochodów, wydatków i deficytu, dokonuje tylko zmiany pomiędzy 

dwoma zadaniami o kwotę 80 tys. zł.   

Następnie Pan Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania, uwagi? Nie było. 

Pan Przewodniczący przystąpił do głosowania.  

Rada Gminy w wyniku  głosowania 15 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała wraz z wynikami głosowania stanowi załącznik do protokołu) 

 

4) zmiany Uchwały Nr X.101.2019 Rady Gminy Majdan Królewski z dnia 20 grudnia 2019 r. w 

sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki tej opłaty oraz zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na terenie Gminy Majdan Królewski; 

Pan Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść projektu uchwały i wyjaśnił, że ta zmiana dotyczy tego 

kiedy uchwała wchodzi w życie. W pierwotnej uchwale mieliśmy zapis, że uchwała obowiązuje od 1 

stycznia 2020 r. ale była obawa, że ten zapis może być zakwestionowany. 

Głos zabrała Pani Janina Wójtowicz – Z-ca Wójta Gminy, która dodatkowo wyjaśniła, że po rozmowie z 

RIO zasugerowano aby w związku z tym, że jest dzisiejsza sesja to zmienić ten zapis ponieważ uchwały 

wchodzą w życie po 14 dniach od ogłoszenia w dzienniku urzędowym.  

Głos zabrał radny Pan Mariusz Wołosz, który zapytał czy wypełniane deklaracje będą obejmowały 

miesiąc styczeń czy będzie on liczony po starych stawkach jeśli uchwała wejdzie w życie np. 15 stycznia? 

Odpowiedzi udzieliła Pani Z-ca Wójta, która wyjaśniła, że zgodnie z ustawą o utrzymaniu czystości 

porządku w gminach, jeśli zmiany w deklaracjach następują w trakcie miesiąca to opłata jest naliczana 



za ten miesiąc w którym powstała zmiana. Będziemy to jeszcze konsultować z radcą prawnym ale 

zasada jest taka, że deklarację składamy za miesiąc.  

Następnie Pan Przewodniczący otworzył dyskusję, przy braku zapytań Pan Przewodniczący poddał 

projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy w wyniku  głosowania 15 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała wraz z wynikami głosowania stanowi załącznik do protokołu) 

 

5) zmiany Uchwały Nr X.102.2019 Rady Gminy Majdan Królewski z dnia 20 grudnia 2019 r. w 
sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości oraz warunków i trybu składania 
deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej; 

Pani Anna Trawińska – Z-ca Przewodniczącego odczytała treść projektu uchwały. Pan Przewodniczący 

wyjaśnił, że tutaj występuje taka sama sytuacja jak w przypadku poprzedniej uchwały.   

Następnie Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Przy braku uwag Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy w wyniku  głosowania 15 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała wraz z wynikami głosowania stanowi załącznik do protokołu) 

 

6) wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Majdan Królewski umowy kompleksowej na 
sprzedaż energii elektrycznej, świadczenia usługi dystrybucji oraz świadczenia usługi 
odbioru i rozliczania energii elektrycznej wprowadzonej do sieci OSD z Mikroinstalacji; 

Pan Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść projektu uchwały. Następnie Pan Przewodniczący 

otworzył dyskusję. 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzielił Pan Wójt, który poinformował, że po wykonaniu instalacji 

fotowoltaicznych została podpisana umowa z PGE na włączenie tych instalacji do ogólnej sieci, przy 

czym zostały założone blokady i energia która została wyprodukowana przez te instalacje ma być 

wykorzystana tylko na potrzeby własne. Nie mogliśmy być wcześniej ujęcie jako prosument ponieważ 

przepisy na to nie pozwalały. W tej chwili nastąpiły aminy i pozwala nam to na zmianę tych umów, przy 

czym czas zawarcia tych umów musi być dłuższy niż 3 lata. My proponujemy okres 15 lat. Wówczas 

gmina stałaby się prosumentem co pozwalałoby nam na rozliczanie się z Zakładam Energetycznym w 

okresie 6-miesięcznym. Byłoby to znacznie korzystniejsze i blokady byłyby zdjęte a nadmiar energii 

byłby oddawany do sieci i byłoby to później rozliczane.  

Głos zabrał radny Pan Mariusz Wołosz, który zapytał: Jeżeli będzie sytuacja taka, że zmieni się dostawca 

prądu energetycznego, to co wtedy z ta wyprodukowaną energią i z kim będziemy się rozliczać?  

Odpowiedzi udzielił Pan Wójt, który poinformował, że na razie będziemy się rozliczać z energii 

wyprodukowanej z PGE, a jeśli w przyszłości się coś zmieni to trudno teraz określić jak będziemy 



postępować. Prawdopodobnie będziemy zmieniać umowy. Oczywiście wszystko w konsultacji z 

radcami prawnymi.  

Przy braku dalszych uwag i zapytań Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy w wyniku  głosowania 15 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała wraz z wynikami głosowania stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 7.  

Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

Pan Przewodniczący i Wójt Gminy złożyli Radnym i wszystkim mieszkańcom Gminy Majdan Królewski 

życzenia noworoczne.  

 

Ad. 8 

Zamknięcie obrad sesji. 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że porządek obrad XI sesji Rady Gminy został 

wyczerpany. Po złożeniu życzeń Bożonarodzeniowych i Noworocznych zamknął posiedzenie XI sesji 

Rady Gminy Majdan Królewski.  

 

 

 

 

Protokołował: 

Dorota Borawa 

 


